

Weekly Planner | Stage (6-8)


Grade 8 (CS)

28/10/2023 – 2/11/2023



Resources	Objective	Subject
Textbook Workbook	Solve TB &WB questions Periodic trends	Chemistry
Oxford Students Book Passive Voice Study Sheet Informative writing research and study sheet Into Literature Book	Reading Comprehension: A Dreadful discovery Grammar: Passive Voice Writing: Informative Writing (to write an informative writing) Literature: My Father and The Fig Tree	English
رواية (عائد إلى حيفا). كتيب اللغة العربية.	أن يتعرّف الطالب الأحداث الرئيسيّة من الفصل الأوّل من رواية (عائد إلى حيفا). أن يتعرّف الطالب علامات جزم الفعل المضارع. أن يكتب الطالب مقالة عن أدوار المعلم وأهمّيته.	اللغة العربية
Worksheet 1 Worksheet 2	Revise adding and subtracting fractions. Revise rounding to a certain number of significant figures or decimal places.	Mathematics
student book: chapter 3 3.6 Active the menu choice	What an interface is How to make a menu interface How to give users control over what software does	ICT

مبحث التاريخ الوحدة الأولى: تاريخ حضارات بلاد الرافدين الدرس الأول: حضارات بلاد الرافدين	١- يستوعب المفاهيم والمصطلحات الواردة في الدرس. ٢- يبين أهم العوامل التي ساعدت في قيام الحضارات على أرض بلاد الرافدين. ٣- يتعرف على أهم الحضارات التي قامت على أرض بلاد الرافدين.	Social Studies
	ورقة عمل Delf A2 مع تصريف الافعال في زمن الماضي. Fiche de travail delf A2+conjugaison des verbes au passe compose.	French
Text book pages 162,163	Understand the importance of water and minerals to plant growth	Biology
Notebook Textbook Workbook Worksheet	Ohm's Law Worksheet Lab Visits	Physics
	Lektion 5 (kursbuch) الوحدة الخامسة الساعة die Uhrzeit الأفعال المنفصلة Trennbare Verben جمل الروتين اليومي Tages Ablauf	German

	
Saturday 28 / 10	Monday 30/10 اللغة الالمانية : امتحان شفوي قصير بجمل الروتين اليومي Tagesablauf
Tuesday 31 / 10 اللغة عربية: قراءة قصّة (أوليفر تويست) في منصّة (كتبي)، وتقديم قراءة مسجّلة للصفحات (١-٣) منها، وتحميلها على المنصّة.	Wednesday 1/11 ICT: (Theory Exam in study sheet 1 +revision worksheet + student book chapter 3) (This mark is part of the second month assessment)
Thursday 2 / 11	Note Mathematics: Check LMS for daily homework